
 
Muut asiat  
 
YHTV 14.12.2022 § 88    
      
 Hallintojohtaja Seija Turpeinen oli viimeistä kertaa mukana ja häntä kiitettiin ja 

muistettiin yhteisövaliokuntatyöskentelystä kukin ja lahjoin. 
 
 Kaupunkilaisilta on tullut pyyntöä lisätä muovin keräystä. 
 
 Kaupunkilaisilta on tullut palautetta huonokuntoisista infotauluista teiden 

varsilla, varsinkin Nesteen vieressä olevasta, joka tullaan poistamaan.  
 
 
 

 
 

 
 

 


